
            Fredag den 15. november 2024  
 
Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen ”Ringvejen, Højager og Hvesager” 
                                                                                                                             

1) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde. 
2) Økonomi. 
3) Status for beplantning ud mod stierne samt klipning på græsarealerne. 
4) Indkomne sager. 
5) Status på indsamling af hundeefterladenskaber. 
6) Generalforsamling 2025: 
7) Tømning af vejbrønde. 
8) Stigning i udgifter til hjemmesiden 
9) Hvad skal på hjemmesiden. 
10) Evt. 

 
Ad 1 
Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt. 
 
Ad 2 
Kasserer Find Balle gav status på økonomien. Ingen uforudsete udgifter. 
 
Ad 3 
Det ser fint ud mht. klipning af beplantningen ud mod stierne. 
 
Ad 4 
Der er ingen indkomne sager 
 
Ad 5 
Det går fortsat fint med tømning af affaldsbeholderne. 
 
Ad 6 
Det blev besluttet at afholde generalforsamlingen d. 27. feb. 2025 kl. 19.30. 

- Ove spørger Martin Fessel om at afholde generalforsamlingen igen på 

Ravnshøj. 

- Vibeke og Lars sørger for drikkevarer og kaffe/te + brød til kaffen. 

- Ove spørger Martin Fessel, om han vil være dirigent til generalforsamlingen. 



- Som opfølgning på bestyrelsesmødet d. 12. september 2024 blev det besluttet 

at fremsætte forslag på kommende den generalforsamling om at nedsætte det 

årlige kontingent til kr 160,- samt at nedsætte snerydningskontingentet til kr. 

60.-.  

- Som opfølgning på sidste års generalforsamling besluttede bestyrelsen at 

fremsætte forslag til ændring af vedtægternes § 9 afsnit 3 med følgende nye 

tekst: Bestyrelsen vælges blandt foreningens medlemmer for 2 år ad 

gangen, således at der i ulige år vælges 3 og i lige år 2 medlemmer. 

Genvalg kan finde sted. 

På det første bestyrelsesmøde efter den ordinære generalforsamling 

konstituerer bestyrelsen sig. 

- John udfærdiger indkaldelse til generalforsamling samt beretning til 

godkendelse i bestyrelsen. Indkaldelse til generalforsamling husstandsomdeles 

ca. 3 uger før generalforsamlingen. 

- John sørger for, at der på hjemmesiden anføres dato for generalforsamling. 

Ad 7 
Vi har fået tømt vejbrøndene. Tilbagemeldingen fra Gadbjerg Kloakservice er, at det 
er godt at tømme brøndene hvert 2. år 
 
Ad 8 
Udgifterne til foreningens hjemmeside er steget. Bestyrelsen var enige i behovet for 
at have en hjemmeside. Find Balle havde undersøgt, hvad det ville koste at få lavet 
en ny hjemmeside. Udgifter hertil ville langt overstige den oplyste prisstigning. 
Bestyrelsen tog de oplyste prisstigninger til efterretning. 
 
Ad 9 
Datoen for den kommende generalforsamling og referatet fra bestyrelsesmødet 
lægges på foreningens hjemmeside. 
 
Ad 10 
Intet under eventuelt. 
 
Hvis der ikke opstår uventede forhold frem til næste generalforsamling mødes 
bestyrelsen en time før generalforsamlingen. 
 
 
Ove Rasmussen  



referent 


